# **一 聯合動態** United News

## 書院語文改善計劃——英語學習營

UC Language Improvement Project - English UC Language Improvement Project Immersion Camp 12-14/5/2009 & 16-18/5/2009

共五十位聯合同學參與由書院舉辦的兩個英語學習營。

Altogether 50 students participated in two English Immersion Camps organised by the College.



# . 書院語文改善計劃——普通話學習營

- Putonghua Immersion Camp 15-17/5/2009



十一位聯合同學參加普通話學習營。

A group photo of 21 participants of the Putonghua Immersion Camp.

# 認識廉政公署之旅 **Tour to ICAC Headquarters** 14/5/2009

書院輔導長王香生教授率領四十多位聯合書 院學生,訪問位於北角的香港廉政公署總 部。活動由書院學生輔導處及學生身心健康 工作小組合辦,並獲得岑維休先生德育計劃 資助。

Led by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, more than forty students visited the Hong Kong Independent Commission Against Corruption Headquarters in North Point. The activity was jointly organised by the Dean of Students' Office and the Taskforce on Students' Well-being, and was subsidized by the Mr Shum Wai Yau Moral Education Scheme.





王香生教授代表書院致送紀念品予廉政公署首席教育及宣傳主任 蘇張麗影女士,以感謝公署開放展覽館及安排講座予本院學生。

Professor Stephen H S Wong presented souvenir to Mrs Vanessa So, Principal Education and Mass Communication Officer of ICAC, for acknowledgement. The students visited the exhibition gallery and attended a talk about the history and structure of ICAC.

# 校園保健大使計劃畢業典禮

. . . . . . . . .

## **Campus Health Ambassadors Programme** Graduation Ceremony 14/5/2009



院長馮國培教授親臨校 園保健大使計劃畢業典 禮,恭賀聯合同學獲得 最佳活動設計獎。

Professor Fung Kwokpui, College Head, congratulated UC students on their

graduation from Campus Ambassadors Programme and their achievement of winning the Prominent Project Award.



本院林靖怡同學(MIE/1;右)當選 為傑出保健大使,由副校長鄭振 耀教授頒獎。

United College student, Miss Lam Ching-vi Ginni (MIE/1: right) was awarded Prominent Health Ambassador. Professor Jack C Y Cheng, Pro-Vice-Chancellor presented the award to Miss Lam.

#### 2009 年畢業晚宴

## 2009 United College Graduation Dinner

由「聚聯社」籌辦的2009畢業晚宴假都會海逸酒店舉行,合共一百 四十位應屆畢業同學及嘉賓在離開校園之前再次聚首一堂。

The 2006 Class Society of the College organised a Graduation Dinner for the 2009 graduates at Harbour Plaza Metropolis Hotel. A total of 140 fresh graduates joined the dinner.

